
東華三院馬振玉紀念中學 

活動通告 053/22-23 

機甲大師青少年對抗賽友誼賽 

敬啟者： 

 

有見  貴子女有興趣於 STEAM學科的研習，較早前獲邀參與由中華教育基金及大疆教育主辦的「機

甲大師青少年對抗賽(香港站)」。計劃目的旨在透過認識智能機械人及無人機，讓學生掌握編寫程式等

STEAM技巧，並讓學生從體驗中學習軟技能(soft skills)如團隊合作、溝通技巧等，從而提升學生的未來

技能(future skills)。比賽前的友誼賽日期如下： 

日    期 ： 十二月二十三日(星期五) 

活 動 時 間 ︰ 上午 8:30 – 下午 1:00 

集 合 及 解 散 地 點 ： 上水鐵路站 

比 賽 地 點 ： 香港道教聯合會圓玄學院第三中學 

 

計劃活動及比賽進行期間，主辦機構或校方可能會拍攝照片及錄像，並有機會作公開刊登及播放包

括但不限於主辦機構/學校的刊物、網頁、單張、短片及橫額。藉此向社會人士介紹計劃活動及本校在

STEAM教育的發展，亦可肯定參與學生的努力及成就，增加學生自信及對學校的歸屬感。 

 

為此本校特向家長垂詢對  貴子女參與計劃期間，肖像出現在上述各項教育活動宣傳及推廣的意

向。如家長對肖像權有任何疑惑或顧慮，請於十二月二十一日(星期三)或以前致電 2443 9899 與羅培嘉

老師聯絡。 

 

此致 

貴家長 

 

東華三院馬振玉紀念中學校長 

 

 

 
_______________________謹啟 

                                                              (陳妙霞) 

二零二二年十二月十九日 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

                                  東華三院馬振玉紀念中學                     班號：        

活動通告 053/22-23 

機甲大師青少年對抗賽友誼賽 
 

 

敬覆者： 

本人為         班學生                     之家長，已知悉有關安排，回覆意向如下： *     

□ 同意敝子弟參加機甲大師青少年對抗賽友誼賽。 

□ 不同意敝子弟參加機甲大師青少年對抗賽友誼賽。 

 

此覆 

東華三院馬振玉紀念中學 

 家長簽署：                  

 家長姓名：                  

二零二二年     月     日 
* 請以  號表示所選項目 



TWGHs C.Y. Ma Memorial College 
Activity Circular 053/22-23 

Friendly Match of RoboMaster Competition 
 

19th December 2022 
 

Dear Parents 
 

For students whom are interested in studying in STEAM subjects, he/she was earlier invited to participate in 
the "RoboMaster Youth Competition (Hong Kong Station)" hosted by the China Education Foundation and DJI 
Education. The purpose of the project is to enable students to master STEAM skills such as programming by 
understanding smart robots and drones, and to enable students to learn soft skills such as teamwork and 
communication skills from the experience, so as to enhance students' future skills. The details of friendly 
match are as follows: 

Date : 23rd December 2022 (Friday) 

Time : 8:30am – 1:00pm 

Assembly and Dismissal Venue : Sheung Shui MTR Station 

Match Venue : HKTA The Yuen Yuen Institute No.3 Secondary School 
 

During the planned activities and competitions, the organizer or school may take photos and videos, and have 
the opportunity to publish and broadcast publicly including but not limited to the organizer/school's 
publications, webpages, leaflets, short videos and banners. In this way, we can introduce the planned 
activities and the development of our school in STEAM education to the public, and also affirm the efforts 
and achievements of participating students, and increase students' confidence and sense of belonging to the 
school. 
 

For this reason, the school would like to ask for your permission on the propaganda and promotion of the 
portrait of your child during the period of participation in the program. If you have any doubts or concerns, 
please contact Teacher Mr Law Pui Ka at 2443 9899 on or before 21st December 2022 (Wednesday). 
 

Yours sincerely 
 
 
 
Chan Miu Ha 
Principal 
  

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail. 


